
摘  要

因为我国服务产业的迅猛发展，许多餐馆越来越重视“排队服务”。同时由于智能手机的发展，人民群众使用智能手机的频率和时长都大幅增长。Android 操作系统作为最为广泛使用的智能手机操作系统之一，有着广阔的应用前景。
在近年来，许多顾客会在排队时选择使用自己智能手机打发时间而不是使用餐馆现在提供的排队服务。
基于 Android 的排队服务和菜式推广应用就应运而生。本课题提供给商家的创新性的菜式推广应用可以同时既帮助顾客打发等座时间，还为顾客展示了商家的特色菜式或者最新的优惠信息。
本课题通过研究此应用的用户需求，根据应用设计的原则，对应用整体架构进行了设计。并使用 Java 语言开发了此应用在顾客层面上的 Android 手机客户端，在本文中也详细描述了应用开发实现中的关键细节。
这个课题的创意和产品实现，使得顾客、商家、应用提供商三者的利益达到了简单直接的共赢。
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ABSTRACT

With the development of China's catering industry, service industry pay more and more attention to queuing service. Due to the development of smart phones at the same time, the frequency and time of using smartphones have increased significantly. Android operating system, as one of the most widely used smartphone operating system, has a broad application prospect. 

In recent years, many customers will prefer using their own smartphone for killing time rather than enjoying the offline queuing service provided by merchants.

A recipe recommendation application based on Android for queuing service was born. This recipe recommendation application provided by this subject can both help the customer to kill time, also shows the customers the restaurants’ special discount or the latest recipe information at the same time. 

Through studying the user needs of this application this subject design the overall architecture of this application, based on the principle of application design. And I also use Java language to develop this application for the customers on the Android mobile phone. This article also describes the key details of application development in detail.

The creativity and development of this application have made the interests of customers, merchants, and application providers to win-win simply and directly. 
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